
Geachte raadsleden, 

Als ondernemersvereniging Emmastraat hebben wij de diverse gepresenteerde 
concepten op de bijeenkomst vorige week verder bekeken. Wij als ondernemers en 
tevens ook de bewoners zijn van mening dat de patisserie variant de beste variant 
lijkt te zijn en zeker meer dan de moeite waard is om verder te onderzoeken. Het 
plan dat gekenmerkt wordt als bewoners variant hebben wij opnieuw bekeken en 
zijn tot de conclusie gekomen dat de negatieve invloed hiervan op de omliggende 
straten (met name de Koningsstraat) te groot is om mee verder te gaan.    
 
Zelf zijn wij ook bezig samen met de bewoners om een presentatie voor te 
bereiden waarbij de variant van het College wordt vergeleken met die van de 
Patisserie. Hierbij zullen er nog wat andere parameters worden bekeken dan werd 
gedaan bij de bijeenkomst van vorige week. 

De college variant mist ons inziens de invloed van de zijstraten, de kerk en de op- 
en afritten. Als deze invloed wordt meegenomen lijkt het erop dat de veiligheid 
zwaar te wensen over laat. Wij zouden graag een onderzoek willen doen naar de 
veiligheidsaspecten hiervan. Stichting Centrum Hilversum laat een onderzoek doen 
naar de economische effecten, maar daar zijn wij als Emmastraat ondernemers 
niet rechtstreeks bij betrokken. Het lijkt ons dat de veiligheid echt boven het 
economisch aspect gaat. Om die reden zouden wij juist graag de 
veiligheidsaspecten willen onderzoeken.  
Aangezien wij als kleinere ondernemers geen grote portemonnee hebben voor een 
dergelijk onderzoek verzoeken wij u met ons mee te denken en de mogelijkheden 
voor steun van de gemeente of het Stadsfonds aan ons door te geven, zodat wij een 
dergelijk onderzoek kunnen laten uitvoeren. 

Graag verneem ik uw reactie hierop en verzoek u in de commissievergadering te 
wachten met het nemen van een beslissing tot dat werkelijk alle aspecten 
afgewogen kunnen worden. Ons geplande onderzoek en de invloed van de 
zijstraten, de kerk en de op- en afritten m.b.t. de verkeersdoorstroming zijn 
daarbij van cruciaal belang. 

Uw reacties zien we met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Ondernemersvereniging Emmastraat 
Johan van de Steeg 
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